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Protokoll- FSG (facklig samverkansgrupp), 2023 

1. Godkännande av dagordningen 
Dagordningen godkändes. 
 

2. Genomgång av föregående protokoll 
Inga synpunkter framfördes på föregående protokoll. 
 
 
 



3. Återkoppling 
- Fria pedagogiska måltider. Ett dokument med frågor och svar kring detta 

mejlas ut till rektorer, personal samt centralt fackliga representanter för 
Kommunal. 

- Lokalvården och kostnader för denna under. Detta görs just nu för 2023 
förvaltningsvis. Det är även så att KSF gör en egen översyn för 
kommunens kostnader för städ.  

- Frågan om arbetsmiljöutskott kommer att hanteras på ledningsgruppen 
framöver. 

- Ett nytt möte med HSO och skolchefer kring arbetsmiljörapporten är 
bokat. 

- Rutiner Unikum. Frågan är mer komplex och behöver beredas längre med 
rektorerna innan den tas i FSG. 

- KIA-rapporter och anmälningar. Detta tas på ledningsgruppen samtidigt 
som de diskuterar arbetsmiljöutskott och former för detta. 

- Samverkan på enheterna, checklistor + årshjul. Uppdaterad information är 
skickad till rektorerna. I december bjuds cheferna in för en kort 
uppfräschning av samverkansavtalet. En partsgemensam grupp för 
samverkansutbildning är på gång. 
 

4. Frågor till arbetsgivaren 
 
Sveriges Skolledare 

- Städavtalet 
Hur ser det ut när en enhet tilldöms ett vite på grund av bristande 
städning? 
Arbetsgivarens svar: Under förutsättningen att den felaktiga städningen 
har anmälts på rätt sätt och enheten därefter har tilldömts ett vite, då dras 
vitet av från kommande fakturor från städbolaget. 
 

- Förutsättningar att verka som ffm            
Sveriges lärare menar att det är svårt att få lokalombud på förskolan då 
förutsättningarna för uppdraget ser olika ut på enheterna. 
Arbetsgivarens svar: Skolcheferna för förskolan vill gärna veta vilka 
förskolor det rör sig om så de kan stötta rektorerna i att hantera detta. Det 
kommer även läggas in i HR´s utbildning med chefer om samverkan. 
 

- Arbetsmiljökartläggningar  
Denna punkt behöver beredas ytterligare. Anna Wegerdal kommer mejla 
Jessica Schultz med en beskrivning av punkten. Punkten kommer lyftas 
igen på FSG i januari.  
 

- Betygsättning ht 23 
Sveriges Lärare efterfrågar rutiner kring när en behörig, legitimerad lärare 
ska sätta betyg åt en obehörig lärare.  
Vidare lyfter de vikten av att ingen vårdnadshavare eller chef ska påverka 



en lärare vid betygssättning. 
Arbetsgivarens svar: En generell rutin för när en legitimerad, behörig 
lärare ska sätta betyg åt en obehörig är svår att ta fram då förutsättningarna 
på skolorna ser olika ut. Om det framkommer att någon skola har svårt att 
hantera detta önskar skolcheferna att få kännedom om det. 
Gällande påverkan vid betygssättning delar arbetsgivaren Sveriges Lärares 
åsikt att ingen utomstående ska påverka en lärare vid betygssättning.  
 
 

5. Ekonomi och beredning av budget 
Jörgen Alm redogör för ekonomin. 
På grundskolan görs ett överskott i oktober på 0,4% och på förskolan görs ett 
överskott på 0,7%. 
Anledningen till detta är bland annat ett statsbidrag på 10 miljoner. 
 

6. Läsårsdata 24/25 samt 25/26, beslutspunkt 
Efter återkoppling från Sveriges Skolledare och Sveriges Lärare beslutas det 
att det ska vara tre A-dagar för lärarna på höstlovet.  
Mötet beslutar att fastställa förvaltningens första förslag till läsårsdata med 
förändringen att lärarna arbetar ytterligare en dag efter elevernas 
skolavslutning i december. Detta är ett led i arbetet att minska den 
arbetsrelaterade utmattningen för lärarna. Det medför att skolavslutningsdagen 
för eleverna skjuts bak en dag på höstterminen och fram en dag på 
vårterminen för att det ska bli 178 skoldagar för eleverna. 
 

7. Förändringsarbete och organisationsutveckling, informationsärenden 
19 § MBL – informationsärenden 
 
Det har under hösten kommit arbetsgivaren tillkänna att obehöriga städare 
vistats ute på enheterna. En rutin för hur dessa ska bemötas finns på Insidan.  
HSO har sett rutinen och tycker att den är bra. 
 
Personalen på öppna förskolan har organisatoriskt flyttats från 
förskoleområdena och rektorerna till att återigen vara organisatoriskt under 
förskolestöd.  
Facken tycker det är en bra förändring. 
 
Lokalen Äpplet 
Det har tidigare beslutats att öppna förskolan i Huddinge centrum skulle byta 
lokal från Sjödalsbacken till Äpplet.  
Nu har HUGE meddelat att de kan öka på ventilationen på Sjödalsbacken så 
fler besökare kan komma dit. Men lite omförflyttningar inoom lokalen och 
med den ökade ventilationen beräknas ökning av kapacitet på besökare kunna 
bli 45-50%. Denna information medför att har det nu har beslutats att öppna 
förskolan stannar kvar på Sjödalsbacken.  
Facken tycket det är ett bra beslut och HSO lyfter att de önskar vara delaktiga 



i processen framöver. 
 

8. Nämndärenden 
a) FSN Facken hade inga synpunkter   
b) GSN Sveriges Lärare har sett i handlingarna att riktlinjer för skolskjuts 
har reviderats och vill skicka med att de tycker att de nya riktlinjerna är 
mycket bra. 

 
9. Övrigt  

- VP-info 
Med anledning av direktörsbytet på BUF kommer Verksamhetsplan för FSN 
och GSN att tas i februari. Frida önskar att facken för inspel på kommande 
Verksamhetsplan och kommer skicka inbjudan att göra detta. Troligt tidpunkt 
blir vecka 2 eller v 3. 
 
-Sveriges lärare yrkar på att BUF verkar för att Huddinge Kommun river upp 
städupphandlingen 
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